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Lublin, dnia 10 listopada 2021 r. 

Sz. P. dr Krzysztof Żuk 

Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Sz. P. Jarosława Pakuły 

Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

Interpelacja ws. systemu monitoringu miejskiego w Lublinie 

Szanowny Panie Prezydencie, 

System monitoringu miejskiego jest istotnym elementem bezpieczeństwa 

Miasta Lublin i w sposób znaczny przyczynia się do ograniczania występowania 

zdarzeń niepożądanych, a w zakresie działalności reaktywnej do identyfikowania 

źródeł ich powstania i przeciwdziałania nim. W ubiegłym roku, w jednym z moich 

zapytań do Pana Prezydenta pytałem o możliwość umiejscowienia kamery 

monitoringu na jednym z osiedli Czechowa, zgodnie z prośbą mieszkańców. W 

odpowiedzi poinformowano mnie o braku zabezpieczenia środków w budżecie 

Miasta na tego typu zadania. 

W nawiązaniu do powyższego zwracam się do Pana Prezydenta 

z następującymi pytaniami: 

1) Ile kamer monitoringu miejskiego znajduje się w Mieście Lublin?

2) Ile kamer monitoringu miejskiego znajduje się w poszczególnych

dzielnicach Miasta? Proszę o zaprezentowanie liczby kamer dla wszystkich

dzielnic Lublina.

3) Jaki jest przyrost liczby kamer monitoringu miejskiego w latach 2011 –

2021? Proszę o zaprezentowanie liczby kamer dla każdego z ww. lat.

4) Czy Miasto Lublin prowadzi listę miejsc, w których istnieje potrzebna

posadowienia kamery miejskiej? Jeżeli tak, to proszę o udostępnienie takiej

listy. Jeżeli nie, to proszę o informację o takich miejscach.

5) Czy informacje o miejscach, w których należałoby ustawić kamerę

monitoringu miejskiego przekazują także mieszkańcy i Rady Dzielnic?



str. 2/2 

6) Jaki jest koszt umiejscowienia i obsługi kamery systemu monitoringu

miejskiego oraz ogólnie całego systemu monitoringu miejskiego?

7) Czy w projekcie budżetu Miasta Lublin na rok 2022 znajdzie się pozycja

dot. rozwoju systemu monitoringu miejskiego?

  Z wyrazami szacunku, 

 /-/ Marcin Bubicz 

  Radny Rady Miasta Lublin 


